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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy ű lésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„A megnövekedett import veszélyezteti a hazai baromfitermel őket?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter úr !

Az idei évbő l eltelt 7 hónap egyik súlyos hozománya a baromfitenyésztőknél, hogy főként az
idei madárinfluenza miatt, a baromfihúsok exportja 16 százalékkal csökkent . Ezze l
párhuzamosan pedig a hazai húsimport 82 százalékkal, 42 ezer tonnára n ő tt. Mindez sajnos a
hazai hústermelés és állattartás hanyatlására mutat rá, melyet továbbra sem sikerül t
megoldania a Kormánynak .

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy milyen stratégiával szeretné a
Kormány a hazai állattenyésztést bővíteni, a hazai ,hústermékek arányát a fogyasztásba n
megnövelni? Milyen eszközökkel kívánja segíteni a Kormány a hazai termel őket annak
érdekében, hogy a sajnos várhatóan évrő l évre visszatérő madárinfluenza problémát el
tudják kerülni? Milyen marketing eszközökkel kívánják a hazai hústermékekre felhívn i
a magyar és a külföldi piacok figyelmét ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . október 9 .
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